

**关于 2022 CPCA SHOW 华南展
【国际电子电路（华南）展览会】延期举办
及 2023 年 CPCA SHOW
开启上海-深圳双城展计划的通知**

尊敬的展商、观众、合作伙伴及业界同仁：

鉴于近期国内疫情防控的形势仍然复杂严峻，为充分保障展商和观众的健康和安全，以及参展的实际效果，经综合研判决定，**原定于 2022 年 10 月 12 日至 14 日在深圳国际会展中心（宝安）举办的“2022 国际电子电路（华南）展览会”将延期调整至 2023 年 10 月仍在深圳国际会展中心（宝安）举办。**

对展会再次延期带来的不便我们深表歉意。CPCASHOW 迄今已举办了 30 届，衷心感谢广大参展商、观众、合作伙伴及业界同仁长期以来的理解和坚定支持！我们将妥善做好新展期的各项筹备工作，共同努力为行业呈现一场安全、精彩，更富有成效和激发创新思维的业界盛会。

为更好地响应产业发展的需求，以更全面、更精准的市场定位高效地服务行业，2023 年 CPCA SHOW 将举办双城展：

国际电子电路（上海）展览会

2023 年 3 月 22-24 日

举办地：国家会展中心（上海）

国际电子电路（华南）展览会

2023 年 10 月

举办地：深圳国际会展中心（宝安新馆）

我们期待 2023 年双城展中与您再相聚！

中国电子电路行业协会
上海颖展展览服务有限公司
2022 年 11 月 15 日

**Notice on the postponement of 2022 CPCA SHOW 【International Electronic Circuits (South China) Exhibition】
and
the Plan of CPCA SHOW in 2023 to launch Double Cities Exhibition in Shanghai and Shenzhen**

Dear exhibitors, visitors, partners and industry experts:

Due to the fact that the situation of epidemic prevention and control in China is still complex and severe recently, in order to fully protect the health and safety of exhibitors and visitors, as well as the actual effect of the exhibition, we decided that **the 2022 International Electronic Circuits (South China) Exhibition, originally scheduled to be held in Shenzhen World Exhibition and Convention Center (Bao'an) from October 12 to 14, 2022, will be postponed to October 2023 and still be held in the same venue.**

We apologize for the inconvenience caused by the postponement of the exhibition. CPCA SHOW has been held for 30 years so far, and we sincerely appreciate the long term understanding and support from all exhibitors, visitors, partners and industry experts. We will properly make preparations for the new exhibition and work together with relative partners to present a safer, more effective and more innovative event for the industry.

In order to tailor the needs of industrial development and efficiently serve the industry with a more comprehensive market positioning, In 2023, CPCA SHOW will be held the Double Cities:

International Electronic Circuits(Shanghai) Exhibition

March 22-24, 2023

National Exhibition and Convention Center (Shanghai)

International Electronic Circuits (South China) Exhibition

October 2023

Shenzhen World Exhibition and Convention Center (Bao'an)

We look forward to meeting you again at the Double Cities Exhibition in 2023 !